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Voltige Klubbens voltige underviser Henriette Eriksen har opsagt sin stilling
pr. 30/10. Bestyrelsen har derfor arbejdet på at finde en ny løsning,
og kan meddele, at der er fundet en afløser. Leon Lynnerup, 6 x
dansk og 3 x nordisk mester, overtager undervisningen pr. 1/11.
Bestyrelsen har holdt møde med udøvere og forældre d. 8/9-2024,
hvor der har været en positiv dialog om muligheder og fremtid.
Undervisningen fortsætter som hidtil. Skulle man være interesseret i
at få en prøvetime på voltigeholdet, er man velkommen til at sende
en mail til undervisning@hark.dk.

DRF Bestyrelsen har drøftet den aktuelle situation i rideforbundet. Det er
blevet besluttet, at vi på baggrund af nuværende information ikke
tager yderligere stilling, men fortsat vil følge situationen nærmere.

Medlemsmøde Der er afholdt medlemsmøde med fremlægning af halvårsregnskab
d. 24/9-2024. Bestyrelsen opfordrer til, at alle klubbens medlemmer
så vidt muligt tager del i medlemsmøderne, som afholdes kvartalsvis.

Hvervning af
frivillige

Bestyrelsen undersøger nye muligheder for hvervning af frivillige -
Herunder særligt mulighed for produktion af indhold til sociale
medier. Bestyrelsen arbejder videre med ideen om produktion af
videoer. Såfremt nogle af klubbens medlemmer har interesse,
erfaring eller udstyr til at bidrage med projektet hører vi meget gerne
fra jer. Kontakt på mail@hark.dk.

mailto:mail@hark.dk


Lotteri Elevrådet igangsætter salg af Børnehjælpsdagens julelotteri.
Bestyrelsen har valgt at bakke op om projektet ved at udlodde 2 x
gavekort til dem, der sælger flest. Hvis der bliver solgt over 800
lodder, kvitterer klubben med gavekort til førstepladsen på 1.000,-
kr., og andenpladsen på 500,- kr. Sælges der under 800 lodder lyder
præmierne på hhv. 500,- og 250,- kr.
Elevrådet kommer ud til alle undervisningsdage og uddeler lodder
sidst i oktober. Er man interesseret i at være med i konkurrencen om
at sælge, kan man sende navn og telefonnummer til
undervisning@hark.dk.

Horse Journal Bestyrelsen ønsker fortsat øget aktivitet på klubbens Horse Journal
blog. Der bliver i øjeblikket arbejdet på nogle konkrete indlæg om
bl.a. det nyligt afholdte Fjordheste stævne. Er der andre der har gode
ideer eller udkast til indlæg kan disse sendes på mail@hark.dk.

Anlæg Der er blevet arbejdet på vintersikring af foldene i form af udlægning
af gummimåtter og sand på de blødeste punkter.
Bestyrelsen mangler fortsat opbakning til udlægning af spalter.
Såfremt der ikke er tilkendegivet opbakning til frivillig udførelse af
opgaven senest d. 19/10-2024 ser bestyrelsen sig nødsaget til at
betale sig fra opgaven. Det estimerede beløb er 10.000,- til 15.000,-
kr.

Der har været god opbakning til nedvaskning og algerens på den
hvide ridehal. Bestyrelsen håber på opbakning til yderligere nedvak i
løbet af efteråret.

Opstart på montage af solcelleanlæg afventer endelig afklaring fra
Randers Kommune, og forventes igangsat snarest muligt. Montagen
tager 1-2 hverdage, hvor den hvide ridehal vil være lukket i
dagtimerne.

Julestævne Stævneudvalget har tilkendegivet ønske om at afholde julestævne
for klubbens elevryttere. Bestyrelsen bakker op om initiativet.
Stævneudvalget arbejder videre med form og proportioner, som vil
blive meldt ud snarest. Stævnet afholdes d. 30/11.
Klubben er inviteret af bestyrelsen i Brugsforeningen til at deltage i
juleoptog i forbindelse med julelys tænding d. 1/12 midt eftermiddag.



Budget 2025 Bestyrelsen starter op på udarbejdelse af budget til 2025. Er der
nogle der har input til det kommende budget, kan disse sendes til
anlaeg@hark.dk.

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 9/10-2024 i rytterstuen
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